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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2019/20:909 Höghastighetståg eller nya stambanor

Frågan om utbyggnad av höghastighetståg i Sverige är ytterst aktuell. 
Regeringen har uttalat att den ämnar gå vidare med en utbyggnad av 
höghastighetståg utan en bred politisk majoritet i Sveriges riksdag.

Kostnaden för en utbyggnad av höghastighetstågen beräknas ligga på allt 
mellan 230 miljarder och 600 miljarder kronor beroende på vem som 
uppskattar kostnaden. Huruvida samhällsnyttan berättigar den enorma 
kostnaden är också omdiskuterat.

En förändring i sakdebatten är dock att statsrådet Eneroth i allt fler 
sammanhang inte verkar benämna projektet som en utbyggnad av 
höghastighetståg utan benämner utbyggnaden som en ”utbyggnad av 
stambanorna”.

Då det är stor skillnad i många aspekter mellan ett höghastighetsspår och ett 
”normalt” järnvägsspår behövs ett klargörande från regeringen.

Med anledning av ministerns uttalanden i frågan blir min fråga till 
infrastrukturminister Tomas Eneroth:

 

Likställer ministern en utbyggnad av järnväg för höghastighetståg med en 
utbyggnad av stambanorna?

………………………………………

Anders Hansson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-02-07
Besvaras senast
2020-02-19 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


